
Ordinær generalforsamling, Todderupparkens Grundejerforening 

Onsdag d. 20. marts 2024 kl. 19.00 i Lokalcenter Havkær 

Dagsorden 

Velkommen 

Formanden bød indledningsvis velkommen, og bestyrelsen præsenterede sig kort. 
Der deltog repræsentanter for 22 af grundejerforeningens medlemmer- i alt deltog 33 
personer. 

Valg af dirigent 

Bestyrelsen foreslog Kirsten som dirigent, som blev enstemmigt valgt. Dirigenten lagde ud 
med at konstatere, at der var rettidigt indkaldt i overensstemmelse med foreningens 
vedtægter og gav herefter ordet til formanden. 

Bestyrelsens beretning 

Helle fremlagde bestyrelsens beretning og kom omkring følgende punkter: 

Bestyrelsen har holdt 3 bestyrelsesmøder siden sidste genrealforsamling- herudover 
har der været holdtn et par ad hoc-møder om henvendelser fra medlemmer, som har 
ønsket at involvere bestyrelsen i fx uenigheder med naboen. Bestyrelsen har i disse 
situationer generelt opfordret medlemmerne til at løse deres uenigheder gennem 
dialog og søge det gode naboskab. Det ligger uden for bestyrelsens opgaver at fortolke 
love og regler og mægle i sådanne situationer. 

- Grønne områder: Grundejerforeningen sørger for at holde de grønne områder. Der slås 
græs på de grønne områder og klippes hække til naboerne på Sivagervej. 
Hybenbuskene ud til Gl. Viborgvej er herudover blevet beskåret i 2023. Fra 2024 vil vi 
forsøgsvis lade trekanten mellem Slugten og Frømosevej vokse vild og kun få slået 
kanten rundt langs hække og Frømosevej samt en sti igennem det vilde græs fra 
Slugten til nederst på Frømosevej. Bestyrelsen har taget kontakt til vores naboer på 
Sivagervej vedr. vores tilladelse vedr. arbejdskørsel på Slugten samt om at få sat 
havelåger i åbningerne i hækken ud til de grønne områder, og undlade at køre med 
trailer på græsset. Vi har fået positive tilbagemeldinger om, at man vil leve op til 
tilladelsen. 

- Høj fart aktion på Frømosevej og Tornballevej: Bestyrelsen var og er bekymret over så 
hurtigt nogle kører på vores veje. Vi lavede derfor en aktion med børnecykler ved 
vejkanten, som en påmindelse om at sætte farten ned. Desværre blev den børnecykel, 
som stod ud til Frømosevej, fjernet ad to omgange. Kirsten har stadig en børnecykel 

1 



Ordinær generalforsamling, Todderupparkens Grundejerforening 

Onsdag d. 20. marts 2024 kl. 19.00 i Lokalcenter Havkær 

stående lænket fast uden for Tornballevej 40! 

- Vejlaug status: Overdragelsen af vejene fra grundejerforening til vejlaug er forløbet 
roligt og efter planen med et godt samarbejde mellem alle tre bestyrelser i hhv. øst, 
vest og grundejerforening. De tre bestyrelser mødes en gang årligt i januar. 

- Fastelavn: der var i år kun tre tilmeldte børn og lidt flere voksne, hvorfor bestyrelsen 
skønnede, at der var grundlag for at aflyse fastelavnen. I år kan det være, fordi det faldt 
sammen med vinterferien. Bestyrelsen vil fremadrettet overveje også at indkalde via 
mail og ikke kun (som i år) på Facebook. Bestyrelsen håber, at der igen vil være høj 
tilslutning til en hyggelig dag for foreningens mindste. 

- Formanden takkede afslutningsvist et godt samarbejde med bestyrelsen. 

Spørgsmål til beretningen: Ingen spørgsmål. 

Herefter fulgte en kort drøftelse om hastighed på vejene: Udtalt enighed om, at der ikke er 
registreret lavere fart som følge af aktionen med børnecykler. Dette noterede bestyrelsen sig 
som eventuelt punkt til kommende bestyrelsesmøder. 

Godkendelse af regnskab 2023 

Kassereren fremlagde og gennemgik regnskabet for 2023. Ingen spørgsmål eller kommentarer 
til regnskabet, som blev vedtaget. 

Fastsættelse af kontingent og godkendelse af budget 2024 

Kassereren fremlagde budgettet for 2024. Ingen spørgsmål eller kommentarer til budgettet, 
som blev vedtaget. 

Bestyrelsen havde indstillet til generalforsamlingen, at der uændret skulle fastsættes et årligt 
kontingent på 1000 kroner. Ingen spørgsmål eller kommentarer til kontingentet, som blev 
vedtaget. 

Forslag fra medlemmerne 

Der var ikke modtaget forslag fra medlemmerne, hvorfor punktet blev sprunget over. 

Forslag fra bestyrelsen 

Der var ikke forslag fra bestyrelsen, hvorfor punktet blev sprunget over. 
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Valg af medlemmer til bestyrelsen 

Følgende er på valg: 

Helle Haubro Andersen, Slugten 11 (villig til genvalg), 
Anita Elkjær, Tornballevej 113 (ikke villig til genvalg), 
Tinie Maibøll, Tornballevej 115 (ikke villig til genvalg) 

Folk stod ikke i kø for at overtage de afgående poster. Men vi endte efter en god, stille stund 
med rigelig plads til eftertanke med at: 

Gitte Tornballevej 42 takkede ja til en post. 
Jeppe Frømosevej 27 takkede ja til en post. 

Valg af 2 suppleanter til bestyrelsen 

Følgende er på valg: 

Kirsten Haubro Andersen, Tornballevej 42 (villig til genvalg) 
Henning Overgaard, Slugten 1 (ikke villig til genvalg) 

Kirsten blev genvalgt og Nette Frømosevej 14 meldte sig til en post og blev valgt. 

Valg af 2 revisorer og 1 revisor suppleant 

Peter Madsen, Todderupparken 15 blev valgt. 
Lars Clausen, Todderupparken 5 blev valgt. 

Revisor suppleant: 

Ingen valgte at opstille til mødet og posten står derfor vacant og må vælges ad hoc i løbet af 
året, hvis det bliver aktuelt. 

10. Eventuelt 

Der blev foreslået, at vi undersøgte muligheden for at få vejbump på den øverste del af 
Frømosevej og Tornballevej. 

Bestyrelsen noterede sig forslaget og tager det med på dagsordenen til fremtidige møder. 

Dirigenten takkede for god ro og orden og gav ordet til formanden, som afslutningsvis takkede 
de afgående medlemmer. 
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